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Vragen van de leden Ronnes en Van der Molen (beiden CDA) aan de 
Ministers van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap en van Binnenlandse Zaken 
en Koninkrijksrelaties over het tekort aan studentenkamers (ingezonden 
20 augustus 2018). 

Vraag 1
Kent u het bericht dat de gemiddelde prijs voor een studentenkamer voor het 
eerst boven de 400 euro is gekomen?1 

Vraag 2
Deelt u de conclusie dat vorig jaar maar liefst 40.000 studenten geen 
woonruimte konden vinden? Welke acties heeft u ondernomen in het 
afgelopen jaar om aan die tekorten het hoofd te bieden? 

Vraag 3
Welke oplossingen heeft u in petto voor studenten die nu een kamer zoeken 
maar niet kunnen vinden? 

Vraag 4
Deelt u de conclusie dat er voor starters amper koop- en huurwoningen 
beschikbaar zijn en velen daarom na hun opleiding langer in hun kamer 
blijven wonen? Zo ja, kunt u aangeven welk aandeel dat heeft in het tekort 
aan studentenkamers? 

Vraag 5
Wat zijn de resultaten van het overleg dat u met de onderwijsinstellingen 
heeft gevoerd om bij het werven van buitenlandse studenten verzekerd te zijn 
van voldoende studentenkamers? 

Vraag 6
Op welke wijze kunnen studenten die er wel in slagenwoonruimte te vinden, 
maar daar te veel voor betalen vergeleken met wat de kamer op basis van 
wettelijke criteria waard is, tegemoet gekomen worden? 

1 https://www.volkskrant.nl/nieuws-achtergrond/gemiddelde-prijs-studentenkamer-voor-het-
eerst-boven-de-400-euro~b188459f/
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Vraag 7
Heeft u signalen dat de keuze om ergens te gaan studeren beïnvloed wordt 
door de (on)mogelijkheid om woonruimte te vinden? Zo ja, wat is de aard en 
omvang en wat vindt u daarvan?
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